
Fotballstyremøte 
 

Dato: 16. September 2015 

Tilstede: John Morten Johannessen, Morten Hanssen, Arnie og Hanne Verbeek 

Agenda 

 Kvalitetsklubb 

 Økonomi 

 Planlagte aktiviteter 

 Barneidrett 

 Eventuelt 

Agenda Ansvar 

Kvalitetsklubb 

 Vi ønsker å ha mer fokus på jentefotball og vil derfor jobbe for å finne en 
representant for jentefotballen som jobber tett mot fotballstyret 

 Fokusområde for neste år: I 2015 er det «Trygg trafikk», vi beholder det til 
neste år også, siden vi føler at vi må synliggjøre dette enda bedre 

 Vi evaluerer sportsplan og kommer med forslag til ny plan om kort tid 

 Styret ønsker fotball-leder 1 kurs. Vi sjekker opp muligheten for å ha det i 
Trondalen 

 
Køllis 
 
Styret 
 
Styret 
Morten H 

Økonomi  

 Ingen informasjon 

 
 

Planlagte aktiviteter: 

 Onsøymesterskapet 
o Lervik har gitt beskjed om hvilke lag som stiller. Tommy B 

fortsetter arbeidet med arrangementet 

 
 
Tommy B 

Barneidrett 

 Per nå har vi 16 nye guttemedlemmer og 11 nye jentemedlemmer. Disse 
er da fra 2010. 

 Det har også kommet inn 10-15 innmeldelser på 2008/2009 

 
 
 
Eivind 

Eventuelt 

 Vi gleder oss til ny kiosk. Vi ønsker her å ha et bredere utvalg i sunnere 
alternativer.  

 Innkomne eposter er håndtert 

 Vi jobber med å skaffe trenere fra Senior og til 2001. 

 
Hanne 
 
Styret 
Styret 

Neste møte: Onsdag 14. oktober  

 


